
Małgorzata Kubiak -Horniatko 
Radna RM Szczecinek

$06ZZapytanie 
do Burmistrza Miasta Szczecinek 

za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek
fbW)

Szanowny Panie Burmistrzu

Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji związanej z wynajęciem w dniu 
16 września br. Kina Wolność z przeznaczeniem na zorganizowanie spotkania/debaty 
„Porozmawiajmy o zdrowiu” z Kandydatem do Sejmu w nadchodzących wyborach 
parlamentarnych Panem Bartoszem Arlukowiczem - jak kształtował się koszt wynajmu Sali 
i ile wyniosła opłata komitetu wyborczego (proszę o kserokopię faktury).

Z poważaniem


